



CEO Club CEO Member Application Form
總裁協會 CEO 會員申請表格

請用正楷填寫 Please write in BLOCK CAPITALS.

Part I: Personal Particulars 第一部份：個人資料			
Name in English: 英文姓名		Name in Chinese: 中文姓名	
Date of Birth: 出生日期		Referee: 介紹人	
Company Name: 公司名稱	(English)		
	(中文)		
Position: 職銜	(English)		(中文)
Office Address: 辦事處地址	(English)		
	(中文)		
Office Telephone: 辦事處電話		Mobile: 手機	(HK 香港) (China 內地)
Fax: 傳真號碼		Email: 電郵	
Contact Person: 聯絡人姓名		Email of Contact Person: 聯絡人電郵	
Year of Establishment of Company: 公司成立年份		Company Website: 公司網址	
Company Number in Companies Registry 公司註冊處公司編號		Business Registration Certificate Number 商業登記證號碼	
No. of Employees: 員工人數	(HK Office 香港辦事處)		(China Factory 內地廠房)
Main Factory in China: 內地廠房地區 (If applicable 如適用)	(Province 省)		(City 市)
Public Services: 個人現任公職			
Industry: 所屬行業	Manufacturing Industry 製造業 <input type="checkbox"/> Machinery & Metal 機械金屬 <input type="checkbox"/> Watch 鐘錶 <input type="checkbox"/> Jewelry 珠寶 <input type="checkbox"/> Plastic 塑膠(原材料及包裝) <input type="checkbox"/> Toy 玩具 <input type="checkbox"/> Electronic/ Electrical Appliances 電子/電器 <input type="checkbox"/> Textile & Clothing 紡織/成衣 <input type="checkbox"/> Electroplating/ Metal Finishing 電鍍/金屬表面處理 <input type="checkbox"/> Mould 模具製造 <input type="checkbox"/> Auto Parts 汽車零部件 <input type="checkbox"/> Printing 印刷 <input type="checkbox"/> Others 其他: _____		
	Service Industry 服務業 <input type="checkbox"/> Wholesale/Retail 批發/零售 <input type="checkbox"/> Logistic 物流 <input type="checkbox"/> Finance 金融 <input type="checkbox"/> Business Management & Consultancy Service 商業管理及顧問服務 <input type="checkbox"/> Law 法律 <input type="checkbox"/> Hotel & Tourism 酒店及旅遊 <input type="checkbox"/> Education & Training 教育及培訓 <input type="checkbox"/> Trading 貿易, Product 產品: _____ <input type="checkbox"/> Infrastructure & Property 基建及房地產業 <input type="checkbox"/> Communication and Media 通訊及媒體服務 <input type="checkbox"/> Others 其他: _____		
Nature of Business: 業務範圍			

Part II: Financial Declaration 第二部份：財務聲明

Please choose one of the options below 請選擇填寫以下其中一項:

Average Annual Turnover of Current Company in the Past 3 Years: HK\$ _____ ;
所管理的企業過去三年每年平均營業額;

Or 或

Net profit of HK\$ _____ in the last year and the enterprise commenced business 3 years or above;
所管理的企業已營運三年或以上，最近一年的淨利潤;

I declare that the finance information given in Part II are true and accurate. I understand that provision of any false or misleading information will lead to the withdrawal of the membership by CEO Club.

本人謹此聲明第二部份的財務資料均屬真實無訛。本人明白如有任何資料不全或失實，可能被總裁協會撤銷會籍。

Signature of Applicant 申請人簽名：_____ Date 日期：_____

I hereby apply for membership at CEO Club and agree to abide by the rules and regulations of the Club. I further confirm that the information furnished above is complete and accurate and it can be used by the Club for marketing purpose*.

本人茲申請加入總裁協會，並承諾謹守會章。本人確認上列資料完整無訛，可供協會作推廣用途*。

Signature 簽署：_____ Date 日期：_____

*Personal information collection statement

The above information collected is only for the Club's internal use. CEO Club will deliver PolyU and the Club's latest news and activities through various communication channels by using your contact information (including email address, correspondence address, business address, fax number, mobile phone number and telephone number, if any). CEO Club will not disclose any personal information provided by you to external bodies unless you have been notified. You have the right to request access to and correction of information about you held by us. If you wish to access or correct your personal data held by us, please send a message to the webmaster at e-mail address: ceo.club@polyu.edu.hk

*收集個人資料聲明

以上所收集之資料純粹作為總裁協會的內部存檔，協會將使用閣下的個人資料，向您發送有關理大及協會最新資訊、未來舉辦的活動；上述個人資料包括閣下的通訊資料(例如電郵位址、通訊/商業位址、傳真號碼和聯絡電話)。除非已獲得閣下書面同意，協會絕不會將閣下個人聯絡資料提供予其他機構人士。閣下有權要求查閱及更正提交予我們的資料。如欲查閱或更改已提交的個人資料，請電郵至 ceo.club@polyu.edu.hk。

Application Method 申請方法

Please return the completed form together with company verification letter, a recent passport photo and a crossed cheque for HK\$5,400 made payable to "The Hong Kong Polytechnic University" to CEO Club Secretariat Office at R1007, 10/F, Core R, The Hong Kong Polytechnic University, Hunghom, Kowloon.

請將填妥之表格連公司證明信、半身近照及港幣 5,400 元之劃線支票(抬頭請寫「香港理工大學」)，交回九龍紅磡香港理工大學 R 座 10 樓 R1007 室總裁協會秘書處。

Important Notice 重要事項

CEO Club may request applicant to provide company information and financial proof.

總裁協會或會請申請人提供公司資料及財務證明。

Your membership application is subject to the approval of the CEO Club's Membership Sub-committee. Once your application for membership is accepted, you will receive a notification. The committee reserves the right of final decision and discretion.

您的會員申請需經由總裁協會會籍委員會審批。會籍獲批核後，您將收到確認函。會籍委員會擁有最終決定權及酌情權。

Secretariat Office 秘書處

R1007, 10/F, Core R, The Hong Kong Polytechnic University, Hunghom, Kowloon

九龍紅磡香港理工大學 R 座 10 樓 R1007 室

Tel 電話：3400-2759 / 9010-3279

Fax 傳真：2865-9880

Email 電郵：ceo.club@polyu.edu.hk

Website 網址：www.polyu.edu.hk/ceoclub



